
Žákovský parlament 20.4. 

Co jsme probírali??? 

➢ Absence v jednotlivých ročnících na schůzkách žákovského 

parlamentu 

Vzhledem k nadměrné absenci v ročnících hlavně v 8. a 9. tříd žádáme, aby 

se na schůzku dostavil vždy alespoň 1 žák/žákyně  z každé třídy. Je zapotřebí 

docházet pravidelně, aby byly předávány důležité informace do tříd. 

➢ Upozornění  

Vzhledem na zapomínání a nesetkávání se nás parlamentářů zkusíme se 

připomenout tím, že před velkou přestávku schůzky vyhlásíme. Na starost si 

to vzaly dívky ze sedmičky Viky a Vája. 

➢ Výjezd 

     Dne 25. 4. 2017 se koná zasedání v programu MAP se zaměřením na školství 

na MÚ ve Slaném. Od 9 -11 hodin. Parlamentem byli vybráni žáci: Tereza 

Kašpárková a Radek Markant. Pojedou za doprovodu p.uč. Dvořákové. 

S sebou propisku a blok. 

➢ Ostatní záležitosti 

 Klubovna ŽP patří pouze členům ŽP nikdo jiný do ní nesmí 

chodit!!!!!!! 

 Stále jsou problémy s hygienou a nepořádkem na toaletách, co 

s tím můžeme udělat?? 

 V pátek 28. 4 proběhne Den Země 

 

Sepsala: Terka Kašpárková 

 


